

Annex B- Financial Sheet-Construction New latrine in Lahj ITB -FMF-ADE-200105-2025

	<p style="text-align: center;">Annex B- Financial Sheet-ITB-FMF-ADE-200105-2025 اتفاقية توفير/إنشاء مراافق مرحاض جديدة ومجموعات تنظيف للأسر الأفقر ضيقاً (جديدة) - كرش - القبيطة لحج - مناقصة رقم : ITB/ FMF/ADE200105/2025 INVITATION TO BID (ITB) Agreement to Provide/construct New latrine facilities and cleaning kits to most vulnerable households (New) -Karsh - AlQabetah Lahj-</p>													
<p>About the Field Medical Foundation: The Field Medical Foundation is a comprehensive community-based, non-profit, developmental organization that seeks to pioneer in humanitarian action through its health, relief, and development services, which aims to improve community health and build capacity through projects and services provided with high-quality and high credibility.</p>														
Tender no(s): رقم العطاء	NO :ITB/FMF/ADE/200105-2025													
<p style="text-align: right;">Bid date : تاريخ العطاء : 04/12/2025 Bid submission date : تاريخ تقديم العطاء من قبل المورّد : 25/12/2025</p>														
<p>SUPPLIER Information :</p> <table border="1" style="width: 100%;"> <tr> <td>Company name / Trading name الاسم التجاري / اسم الشركة</td> <td>Contact name الاسم : Mohammed Shikh</td> </tr> <tr> <td>Contact person الشخص الذي يمكن الاتصال به</td> <td>E-mail/ البريد : operation.dept@fmfyemen.org</td> </tr> <tr> <td>E-mail/ البريد</td> <td>Phone / هاتف : 02-278688/103</td> </tr> <tr> <td>Phone/ هاتف</td> <td></td> </tr> <tr> <td>Mobile/ موبايل</td> <td></td> </tr> <tr> <td>Address/ العنوان</td> <td>Address/ العنوان : الجمهورية اليمنية، محافظة عدن، خور مكسر ساحل ابن مفلح رناسة جامعة عدن</td> </tr> </table>			Company name / Trading name الاسم التجاري / اسم الشركة	Contact name الاسم : Mohammed Shikh	Contact person الشخص الذي يمكن الاتصال به	E-mail/ البريد : operation.dept@fmfyemen.org	E-mail/ البريد	Phone / هاتف : 02-278688/103	Phone/ هاتف		Mobile/ موبايل		Address/ العنوان	Address/ العنوان : الجمهورية اليمنية، محافظة عدن، خور مكسر ساحل ابن مفلح رناسة جامعة عدن
Company name / Trading name الاسم التجاري / اسم الشركة	Contact name الاسم : Mohammed Shikh													
Contact person الشخص الذي يمكن الاتصال به	E-mail/ البريد : operation.dept@fmfyemen.org													
E-mail/ البريد	Phone / هاتف : 02-278688/103													
Phone/ هاتف														
Mobile/ موبايل														
Address/ العنوان	Address/ العنوان : الجمهورية اليمنية، محافظة عدن، خور مكسر ساحل ابن مفلح رناسة جامعة عدن													
<p>Items required by Supplier:</p> <table border="1" style="width: 100%;"> <tr> <td style="padding: 10px;"> <p>Important notes:</p> <ul style="list-style-type: none"> -The contractor must visit the site before bidding and study the environment and the contractor is responsible for that. -The contractor must commit to providing safety tools for all workers present in the work area, while committing to bear responsibility for any injuries that occur at the work site. -The contractor must finish the rehabilitation worksdays from the site handover. -The contractor must provide technical specification -All Measurements are taken as per engineering codes and all openings are deducted. -Both Languages are obligated for the contractors. -Safety precautions to protect children, neighbor utilizes and community. -All required Tests should be accommodated by an approved lab. </td> <td style="padding: 10px; vertical-align: top;"> <p>ملحوظات هامة:</p> <ul style="list-style-type: none"> - على المقاول التقدم في العطاء زيارة الموقع قبل البدء في دراسة العطاء وتقييم العرض وتقديم جميع التفاصيل المطلوبة بالمناقشة والموافقة على الأعمال مثل طرق إيصال المواد اللازمة للإنشاء ودراسة طريقة ووسيلة تسوية الموقع العذر إن لم يحصل المقاول كامل المسؤولية. - على المقاول الالتزام بتوفير أدوات السلامة لذمة العمال المقاولين في حالة العمل مع الآلات بتحميم مسؤولية عن أي اصابات تحدث في موقع العمل - الالتزام بالانصاف في تحديد المدة المطلوبة للعمل وتنبيه يوم تنصيب من تاريخ تسليم الموقع. - إرفاق العروض بمواصفات قوية تفصيلية لموقع الموقع. - المؤسس المحدد هو القواعد الهندسية وتصنيف المقاولات. - كل اللغتين العربية والإنجليزية ملزمة للمقاول وبحسب علميات المهندسين. - على المقاول اتخاذ جميع إجراءات السلامة الضرورية لحماية الأفراد والآخرين والمجتمع. - على المقاول اجراء جميع الاختبارات المطلوبة بحسب أن تكون محددة من مختبر معتمد. </td> </tr> </table>			<p>Important notes:</p> <ul style="list-style-type: none"> -The contractor must visit the site before bidding and study the environment and the contractor is responsible for that. -The contractor must commit to providing safety tools for all workers present in the work area, while committing to bear responsibility for any injuries that occur at the work site. -The contractor must finish the rehabilitation worksdays from the site handover. -The contractor must provide technical specification -All Measurements are taken as per engineering codes and all openings are deducted. -Both Languages are obligated for the contractors. -Safety precautions to protect children, neighbor utilizes and community. -All required Tests should be accommodated by an approved lab. 	<p>ملحوظات هامة:</p> <ul style="list-style-type: none"> - على المقاول التقدم في العطاء زيارة الموقع قبل البدء في دراسة العطاء وتقييم العرض وتقديم جميع التفاصيل المطلوبة بالمناقشة والموافقة على الأعمال مثل طرق إيصال المواد اللازمة للإنشاء ودراسة طريقة ووسيلة تسوية الموقع العذر إن لم يحصل المقاول كامل المسؤولية. - على المقاول الالتزام بتوفير أدوات السلامة لذمة العمال المقاولين في حالة العمل مع الآلات بتحميم مسؤولية عن أي اصابات تحدث في موقع العمل - الالتزام بالانصاف في تحديد المدة المطلوبة للعمل وتنبيه يوم تنصيب من تاريخ تسليم الموقع. - إرفاق العروض بمواصفات قوية تفصيلية لموقع الموقع. - المؤسس المحدد هو القواعد الهندسية وتصنيف المقاولات. - كل اللغتين العربية والإنجليزية ملزمة للمقاول وبحسب علميات المهندسين. - على المقاول اتخاذ جميع إجراءات السلامة الضرورية لحماية الأفراد والآخرين والمجتمع. - على المقاول اجراء جميع الاختبارات المطلوبة بحسب أن تكون محددة من مختبر معتمد. 										
<p>Important notes:</p> <ul style="list-style-type: none"> -The contractor must visit the site before bidding and study the environment and the contractor is responsible for that. -The contractor must commit to providing safety tools for all workers present in the work area, while committing to bear responsibility for any injuries that occur at the work site. -The contractor must finish the rehabilitation worksdays from the site handover. -The contractor must provide technical specification -All Measurements are taken as per engineering codes and all openings are deducted. -Both Languages are obligated for the contractors. -Safety precautions to protect children, neighbor utilizes and community. -All required Tests should be accommodated by an approved lab. 	<p>ملحوظات هامة:</p> <ul style="list-style-type: none"> - على المقاول التقدم في العطاء زيارة الموقع قبل البدء في دراسة العطاء وتقييم العرض وتقديم جميع التفاصيل المطلوبة بالمناقشة والموافقة على الأعمال مثل طرق إيصال المواد اللازمة للإنشاء ودراسة طريقة ووسيلة تسوية الموقع العذر إن لم يحصل المقاول كامل المسؤولية. - على المقاول الالتزام بتوفير أدوات السلامة لذمة العمال المقاولين في حالة العمل مع الآلات بتحميم مسؤولية عن أي اصابات تحدث في موقع العمل - الالتزام بالانصاف في تحديد المدة المطلوبة للعمل وتنبيه يوم تنصيب من تاريخ تسليم الموقع. - إرفاق العروض بمواصفات قوية تفصيلية لموقع الموقع. - المؤسس المحدد هو القواعد الهندسية وتصنيف المقاولات. - كل اللغتين العربية والإنجليزية ملزمة للمقاول وبحسب علميات المهندسين. - على المقاول اتخاذ جميع إجراءات السلامة الضرورية لحماية الأفراد والآخرين والمجتمع. - على المقاول اجراء جميع الاختبارات المطلوبة بحسب أن تكون محددة من مختبر معتمد. 													
<p>Currency : All items must be in US Dollars</p> <p style="text-align: right;">العملة: يتم تسعير الأصناف بالدولار الأمريكي</p>														
Line item no.	Description	specification	Unit	Qty	price per unit	Total price	Remarks							
1	Construction New latrine in Lahj	Provide/construct New latrine facilities and cleaning kits to most vulnerable households -Karsh -AlQabetah Lahj - As Per the BoQs Attached	Service	40										
Discount if any														
Total														
<p>Delivery Location : مكان التوصيل :</p>			Karsh -AlQabetah Lahj											

Annex B- Financial Sheet-Construction New latrine in Lahj ITB -FMF-ADE-200105-2025

Name of authorized representative of the Supplier:		
Signature and Stamp:		
Please provide last 3 references :	Email :	Phone Num:
Reference 1:		
Reference 2:		
Reference 3:		